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Onderwerp Opvang vtuchtetingen

Betreft het een raadsvoorstet/raadsmededeting

in de cyctus?

Nee

Beleidsterrein Bestuur

Portefeuitlehouder B&W

Schriftelijke vraag

Afgelopen weekend heeft de WD bij monde van haar voorzitter Hatbe Zijtstra en 100% gesteund
door de lokale afdelingen van de WD in West-Brabant gepteit voor vergaande versobering van de
opvang asielzoekers. Hierbij werden de meeste asietzoekers weggezet als gelukzoekers en hier
vooral te witlen komen voor ooglid correcties, borstvergrotingen en gebit protheses. Hoewel de WD
niet wist hoe snel zij hun fout moesten toegeven met deze voorbeetden, is de toon opnieuw gezet!

lnmiddels hebben WD en PvdA met elkaar een dea[ gestoten over versobering opvang vtuchtetingen
en beide partijen leggen vervolgens haarfijn uit dat ze attebei getijk hebben gekregen. Over
potitieke geloofwaardigheid gesproken! Zie
eensversoberinq-vtuchtelingenopvanq. htm I

htto: / /www. nu. nt/potiti ek / 41 43722lwd - en - ovda -

De discussie over de vtuchtetingen probtematiek btijft hiermee gewoon doorgaan en zal geen
bijdrage vormen voor een lange termijn oplossing. lmmers de oorlog in Syrië zal nog wet even duren
en Nederland zaI gebonden btijven aan het vtuchtetingenverdrag
http://www.vluchtelinqenwerk.nt/feiten-ciifers/wie-asielzoeker en voor meer feitelijke informatie
zie ook
https: / /n[.wikipedia.ore/wiki/ lnternationaat_Verdraq_betreffende_de_Status_van-Vluchtelinsen
En als Nederland van deze verdragen af wil zal hiervoor een democratische meerderheid moeten
komen en internationate onderhandetingen moeten gaan voeren.

De zorgen in de samenteving en ook in Roosendaal over deze probtematiek erkennen wij 100% en
wij vinden ook dat de overheid en atte maatschappetijke partners hierover het gesprek moeten
btijven voeren waarbij wat ons betreft de insteek moet zijn om het bij de feiten te houden en te
voorkomen dat onderbuikgevoetens worden vergroot en hiermee het sentiment bij de bevotking
versterkt dat vtuchtetingen onze banen, onze huizen en onze uitkeringen krijgen.

Wetlicht is het goed dat tegenover deze emoties de ratio wordt gezet! Generatiseren is zo
gemakkelijk maar de werketijkheid wordt beter benaderd door te nuanceren, toch? Wij zouden het
fijn vinden als het coltege van B&W een feitenoverzicht maakt wat het vraagstuk omtrent
vtuchtetingen nu precies betekent voor de gemeente Roosendaal en haar inwoners met betrekking
tot wonen, werken en verbtijven. En wat de betekenis is van het recente akkoord WD PvdA
hierover?

Vragen:

1. Hoeveel vluchtelingen zijn er in Roosendaal en met welke status?
2. Hoeveet kosten deze vluchtelingen de Roosendaalse betastingbetater?
3. Hoeveel geboren en getogen mensen in Roosendaal staan op de wachtlijst voor een huurwoning,

hoetang en met wetke woonwensen?
4. Hoeveel mensen op de wachttijst hebben een urgentie en hoetang wachten zij al?

5. Hoeveel van deze mensen moeten nu vluchtetingen voor taten gaan en hoeveel langer moeten
zij nu wachten op een huurwoning?

6. Zijn er cijfers en of inzichten beschikbaar over zogenaamde verdringingseffecten in de



arbeidsmarkt waarbij hoger opgeteiden banen bezetten van lager opgeleiden of
arbeidsmigranten banen hebben overgenomen van geboren en getogen Roosendaters of dat
vrijwittigers het werk zijn gaan doen van betaalde krachten of dat vtuchtetingen het werk zijn
gaan doen van andere mensen of dat jongeren het werk overnemen van ouderen?

7. Wat gaat u ats college doen om de gevoelens weg te nemen dat vtuchtelingen onze uitkeringen,
onze banen en onze huizen krijgen?

Ton Schijvenaars en Pieter Beesems
Fractie Nieuwe Democraten



Uw vragen worden als volgt beantwoord

1. Hoeveelvluchtelingen zijn er in Roosendaal en met welke status?

Antwoord:
ln het antwoord maken we onderscheid tussen statushouders en vluchtelingen:
Vluchtelingen verblijven momenteel vaak eerst in noodopvang en vervolgens in zogenaamde AZC' s.

Dit gebeurt onder de regíe van het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) totdat zij een
verblijfsvergunning hebben en daarmee statushouder zijn. Elk half jaar wordt door het rijk een

taakstelling opgelegd voor een aantal te huisvesten statushouders; de provincie Noord Brabant is
toezichthouder. Het Coa zorgt ervoor dat het juiste aantal te plaatsen personen wordt gekoppeld

aan een gemeente.
Of er vluchtelingen zonder verblijfsvergunning in Roosendaal verblijven is niet bekend, zij kunnen in

ieder geval geen aanspraak maken op voorzieningen.
Wel kan informatie worden gegeven over het aantal personen wat in de afgelopen jaren op grond

van de taakstelling werd gehuisvest.

Aantal pers.
2012
30

2013
61

2014 2015
L3286

2016
196 (voorlopig)

2. Hoeveel kosten deze vluchtelingen de Roosendaalse belastingbetaler?
Antwoord:
Roosendaal heeft een overeenkomst met Vluchtelingenwerk voor hulp bij huisvesting en

maatschappelijke begeleiding. Omgerekend per persoon en na aftrek van de rijksvergoeding voor
maatschappelijke opvang bedragen de kosten €787,-
Vervolgens maken de statushouders gebruik van een aantal voorzieningen die niet zijn terug te
herleiden naar bedragen, alleen al omdat zij ook hier niet specifiek als statushouder worden
geregistreerd. Denk hierbij aan Toeslagen; Kwijtschelding van gemeentelijke heffingen; periodieke

bijstand en bijzondere bijstand voor inrichtingskosten in de vorm van een lening.

3. Hoeveel geboren en getogen mensen in Roosendaal staan op de wachtlijst voor een
huurwoning, hoelang en met welke woonwensen?

Antwoord:
AlleeWonen geeft aan dat men geen nationaliteit registreert bij inschrijving voor een woning. De

vraag is om die reden niet te beantwoorden.

4. Hoeveel mensen op de wachtlijst hebben een urgentie en hoelang wachten zij al?

Antwoord
AlleeWonen geeft aan: Er staan geen mensen met urgentie op de wachttijst.
Urgenties worden weinig verteend en ats ze verteend worden is het voor een korte periode van 3 tot
ó maanden

5. Hoeveel van deze mensen moeten nu vluchtelingen voor laten gaan en hoeveel langer moeten
zij nu wachten op een huurwoning?

Antwoord:
Zie antwoord vraag 4



lnzake de wachttijd voor een (goedkope) huurwoning voor de reguliere woníngzoekende heeft de
crisis mede teweeggebracht dat er in de afgelopen jaren gewoon minder woningen zijn gebouwd in

dat segment. Hierdoor is de wachttijd sowieso langer geworden en de komst van vluchtelingen naar
Nederland legt daar nu nog extra druk op .

6. Zijn er cijfers en of inzichten beschikbaar over zogenaamde verdringingseffecten in de
arbeidsmarkt waarbij hoger opgeleiden banen bezetten van lager opgeleiden of
arbeidsmigranten banen hebben overgenomen van geboren en getogen Roosendalers of dat
vrijwilligers het werk zijn gaan doen van betaalde krachten of dat vluchtelingen het werk zijn
gaan doen van andere mensen of dat jongeren het werk overnemen van ouderen?

Antwoord:
ln het systeem van arbeidsmarktwerking van vraag een aanbod is verdringing in zekere mate
inherent.

7. Wat gaat u als college doen om de gevoelens weg te nemen dat vluchtelingen onze
uitkeringen, onze banen en onze huizen krijgen?

Antwoord:

Gezien de maatschappelijke impact van dit thema is heldere communicatie geboden. Er zal een
communicatieplan worden ontwikkeld waarin de verschillende wethouders, woningcorporatíes en

vluchtelingenwerk worden betrokken.

Hoogachtend,
Burgemeester en wethouders,
Namens dezen,
Wethouder voor Jeugd, Volksgezondheid, , Welzíjn, Zorg, Decentralisaties (coördinerend),

Hugo Polderman
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